

**INFORMATION FOR INVESTORS IN ABERDEEN GLOBAL – CHINESE EQUITY FUND  
ERRATUM TO NOTICE DATED 15 JUNE 2018**

**THIS DOCUMENT IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION.  
IF IN DOUBT, PLEASE SEEK PROFESSIONAL ADVICE**

03 August 2018

Dear Shareholder,

**ABERDEEN GLOBAL**

On 15 June 2018, the Board of Directors of Aberdeen Global issued a notice (the “**Notice**”) informing Hong Kong shareholders regarding amendments to the investment policy of Aberdeen Global – Chinese Equity Fund (the “**Fund**”).

It was disclosed in the Notice that with effect from 16 July 2018, the investment policy of the Fund would be amended to reflect an increase in the maximum exposure to Mainland China securities from 10% of the net asset value to 30% of the assets of the Fund. However, the wording of the revised investment policy of the Fund was incorrectly stated in the Notice as it referred to PRC instead of Mainland China.

We would like to inform you that the investment policy of the Fund has been now corrected as follows:

“The Fund may invest up to 30% of its net assets in Mainland China equity and equity-related securities through available QFII and RQFII quotas, the Shanghai-Hong Kong and Shenzhen-Hong Kong Stock Connect programme or by any other available means.”

For your information, the above correction will have no impact on the investment objective, being long term total return, nor the recommended holding period of this Fund, being long term.

**Hong Kong Offering Documents**

The above amendment will be reflected in new Hong Kong offering documents of the Fund in due course.

Your Board of Directors accepts responsibility for the accuracy of the information contained in this notice. To the best of the knowledge and belief of the Board of Directors Aberdeen Global (who have taken reasonable care to ensure this is the case) the information contained in this notice is in accordance with the facts and does not omit anything likely to affect the importance of such information.

If you have any questions or would like any further information please contact us at our registered office or at Aberdeen Standard Investments (Hong Kong) Limited whose office is at 30th Floor, LHT Tower, 31 Queen’s Road Central, Hong Kong, Tel. 852 2103 4700.

**Aberdeen Global**

35a, avenue John F. Kennedy, L - 1855 Luxembourg  
Tel: 00 352 2643 3000 Fax: 00 352 2643 3097 aberdeenstandard.com

Yours faithfully,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'S Hashimzai', enclosed in a light grey rectangular box.

Soraya Hashimzai  
For and on behalf of  
Aberdeen Global

**Aberdeen Global**

35a, avenue John F. Kennedy, L - 1855 Luxembourg  
Tel: 00 352 2643 3000 Fax: 00 352 2643 3097 [aberdeen-asset.com](http://aberdeen-asset.com)

Authorised and regulated by the CSSF Luxembourg.  
Registered in Luxembourg No.B27471

給予安本環球—中國股票基金投資者之資訊  
2018年6月15日通告之勘誤

此乃要件，請即處理。  
如有疑問，請諮詢專業意見

2018年8月03日

尊敬的股東：

安本環球基金

於2018年6月15日，安本環球基金董事會發出通告（「該通告」）通知香港股東有關修訂安本環球—中國股票基金（「該基金」）投資政策之事宜。

該通告披露，自2018年7月16日起，該基金的投資政策將予修訂，以反映於中國內地證券的最高配置從該基金資產淨值的10%增加至資產的30%。然而，該通告對該基金修訂後的投資政策所用措辭不正確，其所述為中國而非中國內地。

我們僅此通知閣下，該基金的投資政策現已更正如下：

「本基金最多可將其資產淨值的30%透過可用QFII及RQFII額度、滬港及深港股票市場交易互聯互通機制或任何其他可行途徑投資於中國內地的股票及股票相關證券。」

上述更正僅供閣下參考，不會影響該基金的投資目標（即長期總回報），亦不會影響該基金的建議持有期（即長期）。

香港發售文件

上述修訂將適時於該基金的新香港發售文件中反映。

閣下的董事會對本通告所載資料的準確性負責。據安本環球基金的董事會所深知及確信（其已採取合理謹慎措施確保情況如此），本通告所載資料符合事實，且並無遺漏任何可能影響該等資料重要性的事實。

閣下如有任何疑問或如需進一步資料，請聯絡我們的註冊辦事處，或聯絡安本標準投資管理（香港）有限公司，其辦事處地址為香港皇后大道中31號陸海通大廈30樓，電話：852 2103 4700。

**Aberdeen Global Services S.A.**

35a, avenue John F. Kennedy, L - 1855 Luxembourg  
Telephone: +352 26 43 30 00 Fax: +352 26 43 30 97 aberdeenstandard.com



為及代表  
安本環球基金  
謹啟